



Protokoll styrelsemöte S23 2010-09-21

Närvaro:	Sofia Mattsson	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Carl Cristian Arlock	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mikael Rudner	Industrimästare
	Albin Rosberg	SRD-ordförande, t.o.m §9 Ekonomisk status
	Miriam Friberg	Informationsansvarig på TLTH
	Gustav Nord	Kårstyrelseledamot på TLTH
	Teresia Olsson	Ordförande för TLTHs valnämnd

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.10.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Miriam Friberg, Informationsansvarig på TLTH.
Gustav Nord, Kårstyrelseledamot på TLTH.
Teresia Olsson, Ordförande för TLTHs valnämnd.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget:
- §9.1 Utvärdering av Sektionssafari
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna S20 med tillägget att punkten om kortläsare till sektionen bör utvecklas.
- §6 Information från Kåren Miriam F. berättar att studentkorterna från Kåren är försenade då det fortfarande saknas färdiga listor på studenter från Ladok. Hon uppmanar också folk att kandidera till FM-valet. Gustav N. berättar att nollningen har tagit mycket tid av styrelsen på Kåren, men att det nu istället är förberedandet av Arkad som tar upp tiden.
- §7 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen gällande uppdatering av Bordershoppen skjuts fram till S24.
Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporterat:
18	Sofia M.	Policydokument	S10 2009	S25 2010
3	CC, Sofia	Skyltning till iDét	S17 2010	S22 2010
4	KM, SexM	Uppd. utlåningspolicy	S18 2010	S25 2010
5	CC, Sofia M.	Micro/Cedervall	S19 2010	S24 2010
6	Anders E.	Visa- och/eller ICA-kort till Café	S19 2010	S24 2010
7	Anders E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S24 2010
8	Anders E.	Inköp av kyl och frys	S22 2010	S24 2010



- §8 Utskottsrapporter Albin R. berättar att pluggfiken nu är fullbordade för det här året.
- Albin R. lämnar mötet.
- Fredrik A. förklarar glatt att det är lite mindre papper i facket än i går, men dock fortfarande en hel del kvar. Han berättar också att han ska ha ett möte med Mazdak F. de kommande dagarna.
- Daniel P. säger att han planerar smått inför ett Propaganda-kickoff.
- Anders E. planerar också inför ett Café-kickoff, samt att han har fakturerat Sexmästeriet för läsk. Han berättar också att han har inventerat förrådet.
- Mikael R. berättar att han har fått mail från Accenture, som verkar vara intresserade av att sponsra sektionen.
- Carl C. A. har skruvat i en lös skruv.
- Sofia M. berättar att hon har haft möte med LTH angående utbyggnaden av ett café i foajen i E-huset som kommer drivas av studenterna.
- En längre diskussion utbrister, med väldigt blandade känslor för detta nybygge.
- §9 Ekonomisk status Fredrik A. berättar att styrelseskiftet har använt upp 17 300 kr av de budgeterade 15 000 kr, men att sektionen allt som allt fortfarande ligger ca. 71 000 kr plus i slutändan. Han berättar också att det saknas 4 000 kr i Sexmästeriets kassa, och att han mailat ut ett preliminärt bokslut för halvåret till styrelsen.
- §9.1 Utvärdering av Sektionssafarit Anders E. berättar att det gick åt 144 stycken korvar.
- Carl C. A. säger att det gick bra för Källarmästeriet, med mycket nytt folk som har skrivit upp sig.
- Mikael R. instämmer och lägger till att det också har anmält sig mycket folk till Industrimästeriet och att det är väldigt många som är intresserade av att göra saker.
- Carl C. A. menar dock att då detta skedde under lunchen så var det väldigt många som stod i kö och väntade på att få tillgång till microvågsugnarna, vilket var något föregeligt.
- Fredrik A. undrar ifall det inte vore möjligt att prata med programledningen för att få ett inplanerat håll i schemat för sektionssafarit nästa år.
- Daniel P. menar också att det skulle ha varit bra med tydligare skyltar vid borden för att göra det enklare att se vilka mästerier som fanns att prata med.
- Allmänt menar styrelsen att Sektionssafarit var lyckat, och klart bättre än förra året, men att det fortfarande kan göras mycket



- bättre.
- §10 Organisering av fullmäktigevalet
Teresia O. berättar att kandidering till fullmäktigevalet öppnade igår och kommer hålla på till slutet av nästa vecka. Hon förklarar att hon behöver hjälp med att förankra valet mer bland sektionerna. T.ex. frågar hon ifall styrelsen skulle kunna hjälpa till med att hitta intresserade människor som kan kandidera. Miriam F. berättar att valdeltagandet brukar vara väldigt lågt bland sektionerna, ibland så lågt som 15. Styrelsen **beslöt** att låta Anders E. bli ansvarig för ett event där styrelsen ska stå och berätta om fullmäktigevalet, vad det är, och vad Kåren gör för studenterna. Styrelsen **beslöt** också att Propagandamästeriet ska lägga ut en annons i D'du.
- §11 Meddelanden
Gustav N. och Anders E. berättar att de var på Nollegasque i lördags. Mikael R. påpekar att det är väldigt viktigt att mästerierna skickar ut sina potentiella erbjudanden för företag till Mikael R. någon gång i veckan!
- §12 Övrigt
Inget sades under övrigt.
- §13 OFMA
Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12.52.

Vid protokollet Justeras

Daniel Perván Sofia Mattsson
Sekreterare Ordförande